
1 
 

Jihočeská univerzita v Českých Budějovicích, Ekonomická fakulta 

 

7.6. 2024 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu EF JU č. 1/2024 

 

Přítomni:                                     Prezenčně 9 členů, on-line 5 členů (viz prezenční listina a 

Ms-teams) 

      

Omluveni (bez titulů):           Slobodník 

 

Hosté (bez titulů):                           Prezenčně 12 osob, on-line 15 osob(viz prezenční listina a 

Ms-teams) 

 

Hybridní forma zasedání  

 

 

Hlasování o zapisovateli a ověřovatelích zápisu: 

 

Navržený zapisovatel:   Vlčková   (s návrhem souhlasila) 

 

 

Navržení ověřovatelé zápisu: Volek, Vokoun    (s návrhem souhlasili) 

 

 

pro –  13, proti –  0, zdržel se –  0  

 

  

 

Hlasování o programu 

 

Program: 

1) Organizační záležitosti 

2) Rozpočet EF JU pro rok 2024 

3) Výroční zpráva o hospodaření EF JU za rok 2023 

4) Výroční zpráva o činnosti  EF JU za rok 2023 

5) Organizační řád EF JU 

6) Situace na KMI 

7) Různé 

 

Hlasování o programu  

 

pro – 13,     proti –  0,   zdržel se –  0 
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Bod 1 – Organizační záležitosti  

 

Předseda AS EF JU seznámil senátory se svým rozhodnutím ohledně hybridní formy řádného 

zasedání AS EF JU a to z důvodu žádostí několika senátorů a současně nutností zajistit 

usnášenischopnost senátu. 

 

Dle Volebního řádu AS EF JU článku 14 odstavce 1 zaniklo členství v senátu senátorovi 

Tupému Jakubovi a to z důvodu zániku příslušnosti k akademické obci fakulty. Na jeho místo 

nastupuje náhradník a to  Ing.Pavla Herclíková. 

 

Předseda AS EF JU seznámil senátory s výsledky 3 korespondenčních hlasování, které 

probíhaly od předchozího zasedání AS EF JU 

  

Hlasování 1 -  O dodatku č.1 k pravidlům pro přijímací řízení  a podmínkám pro přijetí 

ke studiu do bakalářských a navazujících magisterských studijních programů (Opatření 

děkana č. 253/2023), které probíhalo od 19.3.2024 do 26.4.2024. 

 

Výsledek hlasování:   pro 12  proti 0  zdržel se 3 

Usnesení bylo AS EF JU  SCHVÁLENO 

 

Usnesení 

Akademický senát EF JU schvaluje na základě § 27 Zákona o vysokých školách předložený 

dodatek č. 1 k pravidlům pro přijímací řízení a podmínkám pro přijetí ke studiu do bakalářských 

a navazujících magisterských studijních programů (Opatření děkana č. 253/2023). 

 

Hlasování 2 – o Akreditačnímu materiálu doktorského studijního programu Datová 

analýza v ČJ a Data analysis v AJ, které probíhalo od 3.5.2024 do 9.5 2024 

 

 

Výsledek hlasování:   pro 11  proti 0  zdržel se 4 

Usnesení bylo AS EF JU  SCHVÁLENO 

 

 

Usnesení 

Akademický senát Ekonomické fakulty JU v Českých Budějovicích 

vyjadřuje kladné stanovisko k předloženému 

akreditačnímu materiálu doktorského studijního programu Datová analýza v ČJ a Data analysis 

v AJ. 

 

Hlasování 3 – O akreditačnímu materiálu navazujícího magisterského studijního 

programu Ekonomika a management , které probíhalo od 16.5.2024 do 21.5 2024 

 

 

Výsledek hlasování:   pro 11  proti 0  zdržel se 4 

Usnesení bylo AS EF JU  SCHVÁLENO 

 

Usnesení 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

vyjadřuje kladné stanovisko k předloženému akreditačnímu materiálu magisterského 

studijního programu EKONOMIKA A MANAGEMENT. 
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Bod 2 - Rozpočet EF JU pro rok 2024 

 

Děkanka EF JU představila předložený rozpočet pro EF JU pro rok 2024. Následně předala 

slovo tajemnici EF I. Peckové, která prezentovala navržený rozpočet. 

Předseda AS EF T. Volek následně informoval o rozpočtu, který se projednával na 

Akademickém senátu JU. Následně vyzval k diskusi. 

Dotazy: 

K. Vocetková se ptala, které katedry jsou zapojeny do OP JAK. Děkanka odpověděla, že záleží 

na tom o jaký OP JAK se jedná a že jsou jak pro doktorandy, tak i pro akademické pracovníky. 

 

V průběhu diskuse o rozpočtu se on-line připojil senátor J. Kořínek. 

 

 

Usnesení: 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

schvaluje na základě Zákona o vysokých školách předložený rozpočet EF JU na rok 2024. 

 

Hlasování: 

Výsledek hlasování: pro – 14,  proti –  0,  zdržel se – 0   

 
 

Výše uvedené usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO. 

 

 

Bod 3 - Výroční zpráva o hospodaření EF JU za rok 2023 

 

Děkanka EF JU představila předloženou zprávu o hospodaření EF JU za rok 2023. Dále 

tajemnice EF I. Pecková shrnula výsledky hospodaření. 

Předseda AS EF T. Volek následně vyzval k diskusi. 

 

 

Usnesení: 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

schvaluje na základě Zákona o vysokých školách předloženou Výroční zprávu o 

hospodaření EF za rok 2023. 

 

Hlasování: 

Výsledek hlasování: pro – 14,  proti –  0,  zdržel se –  0   

 
 

Výše uvedené usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO. 

 

 

 

Bod 4 - Výroční zpráva o činnosti EF JU za rok 2023 

 

Děkanka EF JU představila předloženou zprávu o činnosti EF JU za rok 2023.  

Předseda AS EF T. Volek následně vyzval k diskusi. 

 

Připomínky: 
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M. Vlčková doporučuje do výroční zprávy (str. 8) doplnit i členy AS EF, kteří byli řádnými 

členy do 29.2.2023. 

K. Vocetková se ptala kolik platí EF za „Lokni“. Děkanka odpověděla, že za přístroj se neplatí, 

pouze se spotřebovává voda a elektrická energie. 

 

 

Usnesení: 

 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

schvaluje na základě Zákona o vysokých školách předloženou Výroční zprávu o činnosti 

EF JU za rok 2023. 

 

Hlasování: 

Výsledek hlasování: pro – 14,  proti –  0,  zdržel se – 0    

 
 

Výše uvedené usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO. 

 

 

Bod 5 – Organizační řád EF JU  

 

Děkanka EF JU představila novou verzi Organizační řádu EF JU. 

Předseda AS EF T. Volek následně vyzval k diskusi. 

 

Dotazy: 

T. Volek – kolik bude navíc stát oddělení práva a jazyků 

Děkanka odpověděla, že nic navíc, sekretářka zůstane sdílená 

K. Vocetková – kolik bude přepočítaných úvazků na odděleních. 

Děkanka odpověděla, že toto nemá sebou k dispozici a že pokud bude zájem, dodá odpověď 

písemně. 

 

 

Usnesení: 

 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

schvaluje na základě Zákona o vysokých školách Organizační řád EF JU.  

 

Hlasování: 

Výsledek hlasování: pro – 13,  proti – 0,  zdržel se – 1 (K. Vocetková nebyla momentálně 

přítomná v rámci on-line schůzky)    

Výše uvedené usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO. 
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Bod 6 – Situace na KMI  

 

Předseda seznámil členy s obdrženými dokumenty týkající se KMI. Zároveň dodal, že AS EF 

JU nemá v pracovně právních otázkách a v oblasti převodu studijních programů žádné 

kompetence. 

 

Rozprava: 

V. Kadlec má dotaz na obě strany (děkanka a vedoucí KMI) ohledně objasnění, proč se toto 

děje. Klicnarová říká, že KMI necítí na EF možnost dalšího rozvoje. 

Děkanka říká, že se vyjádří až po setkání s rektorem, kdy schůzka je naplánovaná na 10.6.2024. 

Přibyl se ptá, co konkrétně je důvodem odchodu. Klicnarová odpovídá jedním příkladem, že 

není možné se setkat s děkankou. Děkanka reaguje, že je možné se s ní setkat kdykoliv i bez 

předchozího objednání. Fesl doplňuje, že z jeho pohledu není dodržena akademická rovnost. 

 

Studenti byli ujištěni vedením EF, že pro ně se nic nezmění. 

 

 

Usnesení: 

 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích bere 

na vědomí předložené materiály a je pro zachování studijních programů na EF. 

 

 

Hlasování: 

Výsledek hlasování: pro – 13,  proti – 0 ,  zdržel se – 1  (K. Vocetková nebyla momentálně 

přítomná v rámci on-line schůzky)    

 

Výše uvedené usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO. 

 

 

Bod 7 - Různé  

 

Předseda AS T. Volek vznesl dotaz na děkanku EF, zda AS EF bude ještě do prázdnin o něčem 

jednat a děkanka EF odpověděla, že nyní se nic schvalovat nebude. 

Fesl měl dotaz na Opatření děkana č. 270 na paní děkanku a následně na toto opatření se ptala 

koordinátora kvality i Klicnarová. Děkanka odpověděla, že tento bod nebyl v programu jednání 

a že prosí o písemný dotaz, na který následně odpoví. 

Čapková (senátorka AS JU) doplnila informace ohledně studentského hodnocení výuky. 

 

Následně předseda AS EF JU poděkoval senátorům a přítomným hostům za účast, ukončil 

zasedání a popřál všem příjemně strávené léto. 

 

 

 

Zapsala:  M. Vlčková 

Ověřili:  T. Volek, Vokoun 
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PŘÍLOHY 

Příloha č. 1: Prezenční listina    

PREZENČNÍ LISTINA 

zasedání Akademického senátu EF JU dne 1.6. 2024 
Akademičtí pracovníci – senátoři (bez titulů) Přítomen Nepřítomen 

Alina Jiří X (on-line)  

Kadlec Vladimír X  

Novotná Martina X  

Pech Martin X  

Řehoř Petr X (on-line)  

Slobodník Martin  X (omluven) 

Vlčková Miroslava X  

Vocetková Klára X (on-line)  

Volek Tomáš X  

Vrchota Jaroslav X  

 

Studenti – senátoři (bez titulů) Přítomen  Nepřítomen  

Kořínek Jiří X (on-line)  

Přibyl Matěj X  

Štědronský Zdeněk X  

Herclíková Pavla X(on-line)  

Vokoun Jan X  

 

Hosté (bez titulů) Přítomen  Nepřítomen  

Dvořáková Líšková Zuzana  X  

Maříková Monika X  

Rolínek Ladislav X  

Pecková Ivana X  

Polášková Lucie X  

Jan Fesl X  

Jana Klicnarová X  

Ludvík Friebel X  

Michal Konopa X  
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Tereza Čapková X  

Radim Remeš X  

Josef Maxa  X  

 

, 
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Příloha č. 2 : Prezenční listina – on-line účastníci z Ms-teams 

Celé jméno Akce uživatele Časové razítko 

Maxa Josef Bc. Připojil(a) se 06.07.2024 8:44 

Berková Ilona Ing. Ph.D. Připojil(a) se 06.07.2024 8:54 

Svoboda Jaroslav Ing. Ph.D. Připojil(a) se 06.07.2024 8:55 

Herclíková Pavla Ing. Připojil(a) se 06.07.2024 8:59 

Řehoř Petr doc. Ing. Ph.D. Připojil(a) se 06.07.2024 8:59 

Pazderová Simona Bc. Připojil(a) se 06.07.2024 8:59 

Alina Jiří Ing. Ph.D. Připojil(a) se 06.07.2024 9:00 

Alina Jiří Ing. Ph.D. Odpojil(a) se 06.07.2024 9:01 

Alina Jiří Ing. Ph.D. Připojil(a) se 06.07.2024 9:01 

Alina Jiří Ing. Ph.D. Odpojil(a) se 06.07.2024 9:02 

Alina Jiří Ing. Ph.D. Připojil(a) se 06.07.2024 9:05 

Klára Vocetková Připojil(a) se 06.07.2024 9:00 

Hanzal Petr Ing. Ph.D. Připojil(a) se 06.07.2024 9:01 

Pecková Ivana Ing. Připojil(a) se 06.07.2024 9:02 

Pecková Ivana Ing. Odpojil(a) se 06.07.2024 9:39 

Kubal Vít Ing. Připojil(a) se 06.07.2024 9:02 

Šulista Marek PhDr. Ph.D. Připojil(a) se 06.07.2024 9:04 

Kořínek Jiří Bc. Připojil(a) se 06.07.2024 9:12 

P (Host) Připojil(a) se 06.07.2024 9:34 

K (Host) Připojil(a) se 06.07.2024 9:36 

Nikča (Host) Připojil(a) se 06.07.2024 9:37 

Krupicová Kateřina Mgr. Připojil(a) se 06.07.2024 9:38 

Milota Josef Připojil(a) se 06.07.2024 9:42 

Pícha Kamil doc. Ing. Ph.D., MBA. Připojil(a) se 06.07.2024 9:43 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


